



## Protokoll kårledningsmöte

2021-11-02 kl. 07.35 på Zoom via Kåren – Handelshögskolan

Närvarande:

Erik Florander  
Linus Olsson  
Olivia Lind  
Sofia Ekholm  
Victoria Nilsson  
Anna Mattsson  
Alva Löfvenberg  
Sara Andersson

§1 Mötets öppnande 07:39.

---

*Ärende*

*Beslut/åtgärd*

---

§2 Val av mötesordförande  
Kårledningen beslutar att

välja Linus Olsson till mötesordförande.

§3 Val av mötessekreterare  
Kårledningen beslutar att  
mötessekreterare.

välja Sara Andersson till

§4 Val av justerare  
Kårledningen beslutar att

välja Alva Löfvenberg till justerare.

§5 Godkännande av föredragningslista  
Kårledningen beslutar att

godkänna föredragningslistan.

§6 Föregående protokoll  
Kårledningen beslutar att

lägga föregående protokoll till handlingarna.

§7 Budgetar

- *GAIUS*  
Kårledningen beslutar om att godkänna  
budgeten Per Capsulam.

- *Padelevenemang*  
Kårledningen beslutar att godkänna budgeten.

Signatur

1 (3)

  
LO

  
MO

  
S

  
J



§8 Fakturor

Bellmans salonger, HHGS-balen. Kårledningen beslutar att godkänna fakturan.

§9 Äskningar

Ifall det finns någon som måste godkännas av alla

Inga inkomna äskningar.

§10 Spexpremiär med utskotten

Kårledningen diskuterar hur torsdagen kommer att se ut. Linus får ansvar att gå ut med information till dem som är berörda.

§11 GUS

Sofia lyfter frågan om medlemskap i GUS. Hon menar på att det skulle kunna vara en fördel för oss som kår då det skulle underlätta i utbildningsbevakningen. Linus fortsätter med att ta upp ändrade arbetsrutiner i GUS som skulle ge oss mer generell och bred täckning i studentsammanhang. Kårledningen beslutar att Linus tar vidare de frågor som har uppkommit för att i framtiden kunna ta ett beslut angående medlemskap.

§12 Lounge, Yaki Da och medlemsföreträde

Alva tar upp den problematik som har uppstått på sistone vad gäller samarbeten med Lounge och Yaki Da. Kårledningen delegerar till Alva och Victoria att ta upp kontakten med berörda parter för framtida samarbeten.

§13 Evenemang december

Diskuterar vilka alternativ vi har och hur stort evenemang vi vill arrangera. Kårledningen delegerar till Alva att ta kontakt med Villa BelParc.

§14 Platser för kandidatbalen

Kårledningen uppmanas att kontakta Alva via Slack om man har förslag på platser.

§15 Ny förening, Handels Plant Association

Eventuella frågor hänvisas till Johanna. Kårledningen beslutar att bordlägga frågan till nästkommande möte.

§16 CSN Rântesmockan

Kårledningen beslutar att dela namninsamling på lämpligt sätt. Vidare beslutas att inte arrangera någon sorts manifestation.

Signatur

2 (3)

LO  
LO

LO  
MO

S  
S

J  
J



§17 Ljudsystem puben

Viktor (representant från DJ Team Götes) går igenom den senaste offerter som inkommit angående ljudsystem till puben. Kårledningen beslutar att bordlägga frågan till nästkommande möte.

§18 Övriga frågor


Städning i kårlokalerna:

- Har inte fungerat som det ska på sistone. Påminnelse att respektera varandra och ta sitt ansvar, samt att följa städschemat.

Olivia och Victoria informerar om att SIW kommer att flyttas till januari.

§19 Mötets avslutande

Mötet avslutas klockan 09:07.

  
Linus Olsson  
Kårordförande

  
Linus Olsson  
Mötesordförande

  
Sara Andersson  
Mötessekreterare

  
Alva Löfvenberg  
Justerare

Signatur

3 (3)

  
LO

  
MO

  
S

  
J